
Dagsorden 23. noæmber 2022 kl.
Hus an±t er orfvte et ak

Fin og

Gry
Fraværende D(Ybe, Jette
19 OO Godkende}se af
19.05: Opfø)gnng fra sdste møde

af radiatuer i iGke? (Sidste der
amanng): Intet nyt Men det er tæt på.
Reaküon fra gravstedsejer?: Ikke sendt afsted. sendes ud snarest.
Er overdække bl gået i 
19:15: Konsmuering af
finn er bl 6 
Kim er enstemmigt valgt ti! næsyomard
Simon er enstemmgt genva&t bl kasserer
Gry er enstemmigt genv&t il
Kirsten er enstemmtgt genvalgt som

gang: SnarÉ Det afsluttet

1 Nank

Kim er enstemmigt som meværge, fræer kirke
Torben er enstemmigt som meværge. nßirken
19:25: fra formand
Årsmødet gik fremmøde. snakke.
19:35: Nyt fra Kassereren
Kvartalsrapporten frem•ßes og ganer* kott.
19:45: Nyt fra præsteme
Intet nyt.
19:55: Nyt fra
APV er udført og der er lavet en liste af opgaver ud fra kan, skal og vil. Arbejdet i gruppen
forsætter. Godt sarnarbejde mellem ansatte. Temaaften amoldt med emnet Personalepolitik.
Det er startet godt op og der er godt grundlag for at forsætte det gode arbejde.
20:05: Nyt fra Kirkeværge
Overdækning til traktoren er færdigt Der ål gennemgang af udgået umesteder. Bedre
lys til traktoren efterspørges. Sikkerhedsudstyr er gennerngået og der indhentes ålbud
udskiftning af de dele der står til udskifrling. Beredskabsplan bør laves. Elafmåling: 433 kWh
pr. gudstjeneste i Skørping kirke. 255 kw•h pr guds#eneste i Fræer. Begge blev målt 6.
november 2022.
20: 15: Nyt fra Medarbejderrepræsentant
Nødudgangskitte i sognegården skal repareres, Johan kontakter elektiker. Der er god trivsel i
medarbejdergruppen. Der er stor efterspørgsel på Baby-salmesang og en længere venteliste.
Baby-salmesang starter op il foråret 2023.
20:25: Idésnak om sognegård plus nedsættelse af arbejdsgruppe
Finn har tatt med arkitekt. Det aftales at give ideer til arkitekten som så designer.
Der er behov for mere plads til mødelokaler, depot, kontorer, køkkent siddepladser mv. Der
ønskes fokus på sollys. Bedre og mere praktisk indretning af printerområde/rum. Bedre
mulighed for et fælles område for medarbejdeme til bl.a. frokost mv. bedre badefaciliteter



ønskes. Mere fælleshed så medarbejderne ikke er adskilt. Konfirmandrum ønskes. Bedre og
større parkeringsareal ønskes.
Arbejdsgruppe: Johan, Simon, Finn, Jonas og Lise.
Gruppen planlægger første møde i forlængelse af igangværende menighedsrådsmøde.
Deadline: Umiddelbart efter jul tales der med arkitekten om ideeme.
20:45: Evt.
Suppeaftner i Støvring i samarbejde med ældresagen.
Forslag til brug af præsteværelset i kirken til et samtalerum.
Lise skal på kursus i grundlæggende regnskabsforståelse.
Ros fra Andreas (praktikant præst) til alle og særligt til medarbejderne.
Jesper ønsker at deltage på en ledelsesuddannelse i februar. Det aftales at det igangsættes.
Næste møde: 14. december er aflyst.
Næste møde er derfor: 17. januar 2023 kl. 19:00
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